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Dagsorden:  

1. Gennemgang af referatet af seneste møde. 

2. Status på Hjørnegrunden. (Helle) 

3. Status Bakkegården. (Helle) 

4. Forslag til vedtægtsændringer. (Helle & Dennis) 

5. Indkaldelse til generalforsamling og formandens skriftlige beretning. (Alle) 

6. Økonomi. (Dennis) 

- Regnskab 2018. 

- Budget 2019. 

7. Status trafik. (Line). 

8. Status trailere. (Helle & Poul) 

9. Status IT. 

10. Eventuelt. 

  

Referat: 

0. Til stede hos Dennis var: Dennis, Line, Anne, Helle, Henrik og Poul.  

 

1. Referatet fra sidst blev gennemgået uden bemærkninger. 

 

2. Læserbrev i AP på papir i denne uge og var på nettet i sidste uge. Helle og Anne deltog i mødet i 

miljø- og byudvalget i tirsdags. Intet referat endnu. Men udvalget var af den opfattelse at alle 

høringssvar var blevet imødekommet. Korrespondance i gang med ankestyrelsen for at finde ud af 

om ud med forkøbsret er lovligt. Kommunen holdes orienteret. Flere har ytret i AP om kommunens 

grundudbud flere steder i byen. Foreningen blander sig ikke i debatten om andre steder i 

kommunen. Men alle er velkomne i eget navn. Foreningen forsøger at starte en debat i 

kommunens brugergruppe om trenden med højt byggeri i Albertslund i modsætning til den 

tidligere trend med tæt lavt byggeri. 

 

3. Der er ryddet ud i og omkring længen som skal bygges om. Det ser indtil videre fint ud. Der er givet 

byggetilladelse. Hvorvidt der er givet miljøgodkendelse står i det uvisse. Foreningen forsøger at 

fremskaffe tegninger på det planlagte byggeri. De bliver lagt på hjemmesiden, når vi har dem. 

 

4. Oplæg til opdaterede vedtægter blev livligt diskuteret. De ændringer som bestyrelsen kunne enes 

om, ligger på hjemmesiden og vil blive fremlagt på næste generalforsamling. 

 

5. Formandens skriftlige beretning blev gennemgået og tilrettet. Helle og Dennis forfatter en 

indkaldelse og sender den ud i næste uge.  
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6. Dennis gennemgik budget og regnskab. Dennis har været i kontakt med revisorerne og der var 

ingen kommentarer. 

 

7. Line har været i kontakt med kommunen. Næste skridt er trafiktælling. Det vil ske i april. 

 

8. Vedligehold af trailere overdrages til Erik Gren snarest. 

 

9. IT-status: Hjemmeside kører planmæssigt. Der arbejdes på nyt system til at holde mailkartoteket 

vedlige. 

 

10. Næste møde aftales efter den kommende generalforsamling. 

 

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 


